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Since PRIMEAU indicated In August 1967 that he 
was seeking employment as a foreign {service officer with 
the Canadian Government, -Los AngMes-may wish to have 
inquiry made of the Department of External, Affairs of the 
Canadian Government at Ottawa to Ascertain if, in fact, 
PRIMEAU did obtain employmentwith them, and if so, his 
present place of employment. L6-U cm

_ Any such request should be directed to begat, 
Ottawa. Jp._/jQ<j .



6/24/68

airtel air mail

TO:

Ms

SUBJECT:

SAC, ATLANTA .

SAC, LOS ANGELES (56-156)

KENSALT

On 6/11/68, Specialist; Four BRnnR .
interviewed at Redstone Arsenal, Alabama,' concerning his 
.acquaintance with SIRHAN BISHARA SIRHAN while at Fasadhia City 
College, Fasadena, California, FULTON named, three other 
acquaintances of SIRHAN at the college, one of them being

.TON was

On 6/21/68, My. VTTXTAtf\fflmf father of RICHARD A 
HUTTON, furnished HUTTON’S current \ddr ess as Cadet'; R, A, 
HUTTON, Company B, 6th Battalion, Sebond Brigade, 1968 ROTC. 
Basic Camp, USATC Infantry, Bort Benning, Georgia*

UUUkW

LEADS

ATLANTA ;l

AT FORT BENNING, GEORGIA, Will interview-HUTCOH----  
for any information he has of .the background of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN, his nationalistic tendencies, political views, and 
anything, suggesting SIRHAN *s motives in shooting of Senator 
KENNEDY. ,

2 - Atlanta (AM) 
^ - Los Angeles 
LDJ/mmc 
w

St -/st- foo



WWW

Aimi AIR MAIL

TO: DIRECTOR, BI

FROM: SAC, OKLAHOMA CITY (89-64)

IBNSALT

Re Albany airtel to Bureau, t>/18/68♦

On 6/2D/68, Father VINCENT TRAWOR, Dean of Students, 
St* Gregory’s Cortege, Shawnee, Oklahoma, Mdvised SA J* ROBINSON 
FIELD that DICK GREGORY appeared before the student body as 
a speaker on 'Sunday1 W^t, May 19, 1968. He advised that as 
Chairman of the Invitation Committee, he was on the speakers 
platform at the time GREGORY spoke and that GREGORY said 
nothing during his speech indicating an attempt would be made 
on the life of anyone* .

On 6/20/68, Father DENIS ST^jA^JtortTiietnT. St. 
Gregory’s College, advised SA FJELD that he attended a question 
and answer session in which students participated with GREGORY 
following his principal speech on May 19, 1968 and during that 
period GREGORY stated that one of the major political candidates 
would be (or probably would be) shot before the election. 
Tie stated that GREGORY appeared to have no particular source 
or authority fbr this statement, that it was not made in answer 
to a question and he believed it to be a statement made by 
GREGORY only as a possibility.

Info copies are submitted in view of investigation 
requested by Albany office. It would appear the statement

A - Bureau
ZJk- Los Angeles

1 - Albany (Info)(175-12)
1 - New "York (Info)
1 - Newark (Info)
I • Chicago (Info)
1 - Oklahoma City
JRFjewg
(10)



OC 39*64

attributed to DICK CRBGORY was merely an irresponsible
remark and additional investigation including the possibility 
of interviewing GREGORY is being left to the discretion of 
office of origin. ’

-2 -



6/21/68

AIRTEL AI RMAIL

TO; DIRECTOR, FBI

FROM: SAC, OKLAHOMA CITY (89-64) -P-

KENSALT

Re Washington Field Office airtel to the Director, 
dated 6/18/68.

Enclosed for. Phoenix is one copy of Washington 
Field Office airtel referred to, in view of that division’s 
interest in HAGOP iUElon^.

Information co des designated 
view of investigative interest.

for offices in

For the information of the Bureau and all offices, 
in view of the apparent desire of HAGOP WEREDJIAN’s to 
attend school at Wilburton, Oklahoma, full time, and also in 
view of the information reported in referenced airtel, the 
Oklahoma City Office is opening a separate 105 investigation 
concerning DJE FUJIAN.

Any information developed in this investigation which 
pertains to KENSALT will be appropriately disseminated and 
inde xed.

3 - Bureau
t .- Detroit (Info) (62-4177)

T - Los Angolas (Info) (56-156)
1 - Phoenix (Info) (175-19) (line. 1) RM
1 - Wasnington Field (Info) (173-135)
4 - Oklahoma City

(2 - 89*64)
(2 - 105-NEW - HAGOP DJEHEDJI AN) 

DSB:vtm
(ID



In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

ALL INFORMATION CONTAINED

202 U. S. Court House 
El Paso, Texas 79901 

June 18, 1968

HEREIN IS UNCLASSIFIED . crispin curiel gonzalez,
';Also Known As

UAIuj/—/~^tr«.'A^^ , ■ Alejandro Zaldovosqui Zamora

CJi.^'il^ M1^
On June 17, 1968, Jose Refugio Rubalcava, 

Assistant Commander, Chihuahua State Judicial Police,
Juarez, Mexico, advised that Crispin Curiel Gonzalez 
had been taken into custody on receipt of information 
that Curiel had possibly participated in the plot to 
assassinate Robert F. Kennedy at Los Angeles, California.[G-\^

Curiel had in his possession, a letter written 
in English, which alleged that he had planned the 
assassination of Kennedy while under the influence of 
a drug which would destroy hi§ memory. Curiel indicated 
he was an American citizen. £10

Newspaper reporters at Juarez interviewed 
Curiel in detail, at which time he admitted having 
written the letter, but without giving his motive. 
He then indicated that he had always wanted to do some­
thing big, and he spoke out vigorously, denouncing the 
Kennedy family as trying to establish a dictatorship 
in the United States. At this time, he stated that he 
would murder Edward Kennedy at such time as Edward Kennedy 
became a candidate for the presidency of the United 
States.

Curiel admitted the use of marijuana and LSD 
and stated the had left a juvenile detention home in 
Los Angeles, California.

On June 17, 1968, Curiel was interviewed by 
Special Agents of the FBI, at which time he stated that he

This document contains neither recommendations nor 
conclusions of the FBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its contents are not 
to be distributed outside your agency. SEARCHED. INDEXED..

SERIALIZED./jUfiw

JUN 2 1 WH°.
. X«ll - LOS ANG£L€S



CRISPIN CURIEL GONZALEZ

considered the letter and his earlier interview with Juarez 
newspaper reporters as a big Joke, explaining that newspaper 
reporters want news and this is what he gave them. He 
denied all specific knowledge of the Kennedy assassination, 
and stated ttet he had only seen Sirhan Sirhan on one 
occasion in the Main Public Library in Los Angeles, Calif­
ornia. He described Sirhan as a ’’crazy Arab’’.

When questioned regarding his threat to kill 
Edward Kennedy, he emphatically denied this, and restated 
that he was only trying to be a ’’big shot with the press”.

Of a background nature, Curiel stated he had 
been residing at the Manhattan Project, a juvenile home 
run by the Salvation Army, 602 South Van Ness, Los Angeles, 
and he identified his Probation Officer, specific nature of 
charges not determined, as Robert Wineandy, Vermont Avenue, 
Metropolitan Division, Los Angeles.

He stated that about three weeks ago he ran 
away from the detention home, and had been arrested by 
local police at Healdsburg, California while hitchhiking. 
He identified himself to the police as Alejandro Zaldovosqui 
Zamora, a Mexican citizen, born in Colima, Colima, Mexico. 
He was turned over to Border Patrol authorities and sent 
to Santa Rosa, California, and was subsequently flown to 
El Paso from where he was to be deported. At El Paso, he 
identified himself properly as an American citizen, and 
he was released from custody.

On June 18, 1968, Warren B. O’Neal, Chief, 
Investigations Division, U. S. Immigration and Naturalization 
Service, El Paso, advised that Curiel, as Alejandro 
Zaldovosqui Zamora, had been arrested in Healdsburg, 
California by Sergeant Bartoli of the Healdsburg, California 
Police Department, on May 31, 1968, when he noticed subject 
was being held forcibly inside a telephone booth.

Healdsburg Police Department recordsJMldicate 
that Zaldovosqui was being detained by Mischg^fain 
Karlen.. .141 Cardiff, Los Angeles, Caliioma, telephone 
27L-/4803, date of birth February 21, 1951, and by Byron

2



CRISPIN CURIEL GONZALEZ

Samuel Ganherg<- 3748 Westwood Boulevard, Los Angeles, 
WlilorniaAteiephone 836-5572, date of birth October 7, 
1951. \

After subject made his claim to be of Mexican 
citizenship, he was turned over to Border Patrol officials 
and lodged in the Juvenile Detention Home, Santa Rosa, 
California, for one day, and was then transferred to 
Livermore, California, where he stayed three days prior 
to being airlifted to El Paso.

In El Paso, Zaldovosqui identified himself as 
Crispin Curiel Gonzalez, an American citizen, born 
November 10, 1951, at Ephrata, Kington, of Crispin 
Curiel Zamora and Maria Cruz Gonzalez.

O’Neal caused a check of birth records at 
Olympia, Washington, and verified the information as 
furnished.

Based on this, Curiel was released from 
Immigration custody at El Paso on June 6, 1968.

On June 18, 1968, "El Fronterizo", a Spanish 
language daily published at Juarez, Mexico, carried an 
extensive front page article including a photograph of 
Curiel, and captioned "Dangerous Yankee who says he is 
a conspirator in the Robert F. Kennedy crime advises the 
next one will be Edward Kennedy." This article sets out 
in detail, the information furnished by Assistant Commander 
Rubalcava, and the results of interview with Crispin by 
newspaper reporters.

The following descriptive data was obtained
through observation and interview:

Name
Alias
Race 
Sex 
Nationality

Crispin Curiel Gonzalez 
Alejandro Zaldovosqui Zamora 
White 
Male 
American *

3



CRISPIN CURIEL GONZALEZ

Birth data November 10, 1951
Ephrata, Washington

Height 
Weight 
Hair 
Eyes 
Parents

5* 9” 
155 
Black 
Brown 
Crispin Curiel Zamora

and Maria Cruz Gonzalez
Address Medellin 156 or

General Nunez 353
Colima, Colima, Mexico

CRISPIN STATES THAT HE USES MARIJUANA AND LSD,

4*
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Date: 6/18/68

Transmit the following in
(Type in plaintext or lode)

Via AM
(Priority}

L

TO:

FROM:

SUBJECT:

DIRECTOR, FBI (62-587)

SAC, EL PASO (173-24)
(?) ALL INFORMATION CONTAIN^

KENSALT

He F.P tel to the Bureau, 6/17 
Bureau tel to LA, 6/18/68;
LA tel, 6/1S/6S.

Enclosed herewith for the BuVcau are 14 copies 
of an LHM captioned "CRISPIN CURIEL GONZALEZ0. including 
two copies IBM for transuitlai to Lega it. Mexico, and one 
copy for Bufilo 105-168622. Also, two copies of photograph 
foi' the Bureau, and one copy of the photograph for trans- 
aittai to Legat, Mexico.

Enclosed for Los Angeles and San Francisco are 
two copies each of a LHM and two copies oach of photograph.

All agencies on the distribution list were 
telephonicaliy advised as to the substance of this natter 
on 6/18/68.

One copy of enclosed LKM is being disseminated 
locally to the following agencies: U. S. Secret Service,' 
Ei Faso; 112th III Group and G-2, Ft. Bliss, Texas; OSI, 
Biggs Field, Ft. Bliss; ONI, Ei Paso; and USINS, El Paso.

6-B':renu (Encl. 14) 
(1-105-168622)

^(2-Legat, Mexico) 
^•Us Angelas (Encl.

3)

2-San Francisco (Encl. 4) 
2-E1 Paso (173-24) (62-1616)

SEARCHED.______ INDEXED^
SERI ALIZW^.j^fttEO J

021.1968
ANGELES

GFE:sl

Apcioved:
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EP 173-24

For iafornatibn of receiving offices, CURIEL 
was consigned to the Agent© Del Ministerio Publico 
Federal (Federal District Attorney), Juarez, Mexico, 
and preliminary inquiry indicated CURIEL will be deported 
to the U. S. at El Paso, Texas.

For the possible interest of the Bureau and 
San Francisco, subject was fingerprinted on 5/31/68 by 
USINS at Livtrnore, Califrnia under the name of ALEJANDRO ... 
ZALDOVOSQUI ZkMORA, giving his date of birth as ’5757bi, 

'cuatemoc, Coli&a, Hexico.

Leads to interview KARIOFF and GAMBERG as
described in the LHM, are being left to the discretion 
of Los Angeles.

El Paso contemplates preparation of a subsequent 
LHM in the immediate figure.



PD-3? (Rev, ^.'22-64)

F B I

^‘e: 6/21/68

Transmit the following in

Via AIRTEL
(Type in plaintext or code)

AIRMAIL
(Priority/

TO:

FROM:1

3AGU EOS -ANGELES (£6-156)

UC, SAN FRANCISCO (62-5481) (P)

SUBJECT: KENSALT

Re Interview of :.LOWELL_2L./BEA1£^> Assistant
Professor of Anthropology at California State College, 
Hayward, California, and Los Angers airtel to San
Francisco, dated 6/13/68. /

BEAN interviewed and the following is a suranary 
of the results: /

Subject SIRHAN was qtudent in Cultural Anthro-
.pblogy class which he taught at .Pasadena City College 
approximately Spring, 1964• There were many foreign 
students in the class. He recalls Subject as pleasant, 
polite, reliable, and a good student except for two 
emotional outbursts during discussions with other 
students on the Israeli-Arab Conflict.

At the request of .BEAN, Subject gave an
informal report to class on Arabic culture. Subject 
discussed Pan-Arabanism, a joining together of all 
Arabic nations into a dominant cultural and political 
block which will become a major political power in the 
Near East. An American-Jewish student in class either 
asked Subject a controversial question or made a negative 
remark about the Arabs involved in the conflict which 
caused Subject to become very emotional, almost to the 
point of violence in his defense of the Arabs. The 
eruption almost bec.ame a fist Tight before it was stopped

2> Los Angeles
27- San Francisco
DEL:kra 
(4)

Approved: Sent
Special Agent in Charge

M Per.



SF 62-5W
BEL:hra

Either after this incident or on another -occasion 
within a short time later.. Subject again became involved 
in a very heated .discussion in the hall at school with a 
student on the Arab-Moslem-Israeli 'Conflict. He had 
almost an uncontrollable temper in defense of Arab. 
National Unity *

On two occasions in 1965., after Subject had 
left Pasadena .'City .College, he stopped in to see BEAN 
at school and had lunch with him on one visit and 
dinner with him on the other visit. BEAN was teaching 
night school during the latter visit. BEAN cannot 
recall .any of their conversation during these-two visits. 
Neither can he recall identity of other student -in his 
class with whom Subject argued, but may be able to 
identify this student if he saw a roster of the class.

W 302 follows.



AIRTEL

June 21* 1968

AIR MAIL

TO* DIRECTOR, FBI (62-587)

FROM* SAC. LITTLE ROCK (89-33) (P)

KENSALT

RE* CORRESPONDENCE FROM

LITTLEROCK, ARKANSAS

Re Bureau airtel, to Little Rock. 6/19/68, 
transmitting a copy of a letter to the Director from B. 
REMMEL dated 6/14/68.

^£s4_j3EVggM^Ji-1JiEi^^ Cantrell Road, Little
Rook, ArkansasTTumlshedthefollowing information on 
6/21/68, /

She had on infrequent occasions, possibly six or 
eight times during the last two or three years seen an 
individual In Little Rock, Arkansas, resembling the newspaper 
photograph of SIRHAN B. SIRHAN. She described this individual 
as a white male in his early 20’s, short in stature, slender, 
dark bushy hair. "Shepherd-boy type", dark complexion, wiry 
build, usually dressed In dark plaid shirts and slacks. She 
had no idea as to the identity of this individual or the young 
man who was his usual companion other than the companion was 
taller and may have been older. Mrs. REMMEL is an artist, 
and her attention had been drawn to this young man because 
of "his sympathetic face." She could not furnish any specific 
times or circumstances under which she had seen this individual 
other than it was usually in the summer time and at restaurants 
at lunch time. The restaurants were the Cowshed and Bard's.

3 - Bureau (62-587)
2 - Los Angeles (56-156)
2 - Little Rock (89-33) 
LJM/gm
(7)

A 0 Ra^ja^^A



LR 89-33

The laat time she saw this individual was on or 
about 5/29/68 at Bard*a Restaurant when he was accompanied 
by his usual male companion. Mrs. REMMEL was accompanied 
by her 17 year old daughter, Mrs. JOE MILLER. On this 
occasion, Mrs. MILLER told Mrs. REMMEL that she had briefly 
met the individual at a public meeting at Little Rock 
University at sometime in the past. Mrs. REMMEL had 
some recollection that her daughter had also stated that 
this individual was from Jerusalem.

A photograph of SIRHAN was shown to Mrs. REMMEL, 
and she stated that there was a strong resemblance between 
the SIRHAN photograph and the individual she had seen in 
restaurants.

Mr^JOBJIUlJILLE^^ West 10 th Street, Little 
Rock, ArksfyrwaT^TuTnrf^tET'TTu^^ information on
6/21/68t

She recalled the incident described above by her 
mother, but after viewing a photograph of SIRHAN stated 
he definitely was not identical with the individual she
and her mother had seen at Bard's Restaurant in May, 1968. 
She explained that about Christmas, 1967, she attended a 
public meeting at Little Rock University sponsored by 
the campus fraternities attended by the public. Sane 
person not recalled had simply introduced to her the same 
individual who was seen by herself and her mother later 
in May, 1968, at Bard’s Restaurant. She described this 
individual as being a white male, about 22, 5'5", slender 
build, dark complexion,/dark bushy hair. She could not 
furnish the names of any persons who might have known 
this individual. She assumed that this individual was 
a Little Rock University student.

For the information of the Los Angeles Office, 
if the whereabouts of SIRHAN cannot be established for 
the date 5/29/68, it is possible that through extensive J 
investigation at Little Rock University the identity of I 
the individual seen by Mrs. MILLER and Mrs. REMMEL could 
be established.

- 2 -



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

rtW?;(iUv m-iswi.

Dote^O

Specialist IV BRUCH WWW FULTON, RA 19878345, 
Maintenance and Support iJiviiwoi! "ESSTWojectM, 
Directorate of Arsenal Support/Operations, U. S. Army 
'Missile Command, Redstone Arsenal, Alabama, was reinter­
viewed for the purpose of ascertaining any additional 
Information he may have recalled since the previous 
interview on June 10, 1968.

FULTON advised that he had given the matter a 
great deal of thought but it was very difficult for him to 
remember because it has been almost three years since he 
last saw SIRHAN.

FULTON stated that he recalled that CRAIG BLISS, 
a former student at Pasadena City College, was an acquaint- 
ance of SXRHAN, Be said that BLISS, a. Navy veteran, worked 
as a bartender at night while attending Pasadena City Col­
lege. FULTON stated he did not know the name of the bar 
but it is located at the Intersection of North Lake Street 
and Altadena Drive, Altadena, California. FULTON stated 
that he remembered a pretty girl he believed was a member 
of the same foreign-type club (name unknown) as SIRHAN. 
FULTON advised that he did not think that this girl was , 
SIRHAN*s girlfriend hut just an acquaintance. FULTON said 
that he believed the girl’s name was SONJA (phonetic). 
Be could not recall her last name. FULTON described the 
pretty young lady as 19 years of age, 5’4”, 115 pounds, 
with black hair and dark complexion, and possibly an Arab.

FULTON advised he could recall no additional inform­
ation other than what he had just mentioned and the informa­
tion furnished in the previous, interview on June 10, 1968.

SEARCKEO-.^-lNOEXED.  ̂
SERIALIZED^ FILED M'Z^j^^***-'

JUfT2«8 r 
FBI - LOS ANGELES x

On____6/11/68__ ou.„ Huntsville,, Alabama 'File ^ BH 44=1772

bY_jiiao^iBmaiHB^^ Date dictatecL-,^6/12/68
Ihfs, 4.otvm^nl .Cofilins Kt^tf ‘fKftmfn.en^a^ns ^f xof^lusioni 6f Jhq 1^1,11 H the property of Jhe £8U and Is loaned to your oge^y; 
it and tfS contents hrf «ol to t>« <J»str^uto.d outside yo,v* O^tMYt



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dote—6/14/68

Specialist IV BRUCE EDWARD TULTOL BA 19878345,
Jta intenancU"WntrSuUp7xFr,TJTV^^ ect ”,
Directorate of Arsenal Support Operations, U. S. Army 
Missile Command, Bedstone,Arsenal, Alabama* was apprised 
of the identity of the interviewing agent and the nature 
of the investigation* FULTON furnished the following in­
formation: i

FULTON stated that he is acquainted with SIRHAN 
BIRSHARA SIRHAN. He advised he first met SIRHAN at the 
’’Student Union Coffee Shop” on the campus at Pasadena City 
College, Pasadena, California about September 1964. He 
said that he could not recall the last time that he saw 
SIRHAN but it was sometime prior to December 1965 because 
this is when he (FULTON) left City College. FULTON de­
scribed his relationship with SIRHAN as a ’’campus acquaint­
ance” in that he did hot socialise with SIRHAN off campus* 
advising that he did not go to SIRHAN *s house, nor did 
SIRHAN ever come to his house. He advised that his conver­
sations with SIRHAN were usually held in the coffee shop 
during breaks or between, after or before classes. During 
these conversations, FULTON recalls discussions of Arab and 
Israel conflict, at which time SIRHAN had expressed his 
dissatisfaction with the administration and the newspapers 
because he believed that they sided with Israel* FULTON 
described SIRHAN as an introvert and a loner. He advised 
that SIRHAN never exhibited a tendency towards violence while 
in his presence. He advised that SIRHAN *s reaction was that 
of an individual who was loyal to his country. FULTON ad­
vised that SIRHAN was very devoted to Jordan and it was his 
(FULTON’s) opinion, based on conversation with SIRHAN, that 
SIRHAN eventually wanted to return to Jordan.

FULTON said that he is sure* that politics were
discussed during conversations with SIRHAN but he could not 
recall SIRHAN mentioning his political views, party or spe­
cific political candidate.

SIRHAN
FULTON denied he commuted to and from college With I)

He said that he did recall riding on one or two - t

at—Huntswille^Alahama .Fite#—BH>44:

by-—SAJJmJS^JERANKENFIBLIUsab------- ----—Date dieted------fiZl^^XLX
ThfF jiotvm^l conforms neither CeGOtomendatfoAs ch?* cockIvstones pl Ike f^l, Il Is the property of the FBI end Is footed to /ouf o^R?yi 
H pAd tt$ Confab are-nol to be -distributed ^f|We your o^pAty, (
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BH 44-1772

occasions, in an old model Cadillac (year and color unknown) 
owned by SIRHAN but was unable to recall where he went during 
these rides with SIRHAN or the circumstances involved. 
FULTON stated that he enrolled in Pasadena City College in 
September 1963 and quit college (without a degree) in 
December 1965. He said that while attending college, he 
resided at 2446 East Washington Boulevard, Pasadena, California 
with his mother, JANE H., and younger brother, DOUGLAS/

FULTON advised that he usually took a bus to and 
from school although on occasion his cousin,_ RICHARD/HUTTON. 
would pick him up or drop him off at home. FULTON staled 
that he did not know where SIRHAN lived. /

He said that he recalled that SIRHAN worked at a 
service station at night while attending college/ He could 
not recall the name of the station but it is located on a 
main street, one block north of Colorado Street, running 
parallel to Colorado Street, and east of the front entrance 
of Pasadena City College. FULTON further advised that he 
believed that SIRHAN was a member of some type of foreign 
club (name unknown) on the campus of City College.

FULTON stated that after he quit Pasadena City 
College, he enlisted in the United States Army and entered 
on duty February 21, 1966 at Fort Polk, Louisiana for boot 
campt. He completed his training on April 30, 1966 and then 
returned home on a fourteen-day leave. He then, after the 
leave, reported to Redstone Arsenal, where he arrived 
approximately May 14 and has been there eyer since. FULTON 
advised he was at home on leave from March 6, 1968 through 
March 18, 1968, his most recent return to California. FULTON 
said that he did not see or talk to SIRHAN during his leave 
In 1968 or in 1966.

FULTON stated that usually the conversations with 
SIRHAN were in the company of other students. FULTON advised 
that it is possible that the following persons could recall 
something more specific about SIRHAN:

RICHARD HUTTON of 1495 Paloma Street, Pasadena, 
California; /

ALLEN Y^CK, 53 South Meredith Street, Pasadena, 
California; "7.. "" 1 "



BH 44-1772

Specialist V HUDSON.MOLLOTand wife ANNETTE 
Hawk Project, U. S. army Missile^ommand, White JSands 
New Mexico. X

FULTON was instructed to give this matter fore­
thought and he was told thaw he would be contacted for any 
further information that he could recall.



OFTiONAL FORM NO. W .. ^
MJ *M2 EEHTMN *
«$*>MR <41 CR) !0t-«.l

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6/20/68TO

subject:

SAC, BIRMINGHAM (44-1772) (P)

KENSALT

Re LA teletype to Birmingham, 6/10/68; and 
Birmingham teletypes to Los Angeles, 6/11/68.

Enclosed for Los Angeles are ^copies each of 
FD-302, interviews with BRUCE EDWARD FULTON on 6/10/68 
and 6/11/68. ^■■■.n r.J^./-^r==>

2?- Los Angeles (Enc.18) 
2 - Birmingham .
LNF:scb
(4)

5O1O-1OI
Buy U.S. Savings Bonds Regularly on the Payroll Savings Plan



OFTlONAt FORM NO- W 
MAY 1962 COITION 
OSA GEN. REG. NO. 27

50I0-W9

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
= SAC, LOS ANGELES (56-156) Z date: 6/23/68

*ROM : SA MERTON R. ANDERSON

subject: kENSALT /

On 6/23/68 at 11:50 P.M. Mrs. EVELy/wooD,. telephone 793-192H, 
Pasadena, Calif, who refused to furnish /er address, telephonically 
contacted the office. She advised as ^follows:

That the FB I should check outythe Jewish Men’s Club in Portland, 
California for information concerning the Kennedy tragedy in Los Angeles.

She said she desired to spea/with an agent of the FBI on 6/2U/68 

and would furnish additional information in this regard. She said she 
would call the office in the morning of 6/2U/68.

She also advised that she had had a dream one night recently 
concerning a decapitated man, and that all she saw was the head. She 
would not furnish additional information.

2 - 56-156

MRA/

FBI — LOS ANGELE:
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 , . n... 6/21/68 __________

EVIDIO PEREIRA ACOSTA was interviewed at his 
place of employment, ^Ue SutuaT*Type Company, 3838 North 
Kedzie Avenue. He advised that he has been living in an 
apartment of EVIDIO/ilERNANDEZ, 5707 Ridge Avenue, Chicago, 
Illinois. He furnished the following information:

j On May 21, 1968, a meeting was held at 3800 Amesbury,
Hollywood, California. At this meeting a talk and slides 
were shown concerning life in Cuba which was slanted in favor 
of the current FIDEL CASTRO government. Jie attended this 
meeting along with a number of other anti-FIDEL CASTRO Cubans. 
During the meeting he spoke against the present Cuban govern­
ment and a number of those present took exception to his 
Remarks. An individual seated to his left and near the 
platform challenged him on several points he made including 
the fact that life in Cuba today is not as pleasant as the 
slides at this program would tend to portray. This individual, 
who challenged him, said that those Cubans who attempted to 
return to Cuba during the ’’Bay of Pigs” invasion were mere 
mercenaries and that the displaced Cubans in the United States 
were mostly a bunch of ’’bums”.

He stated after viewing a photograph of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN that he was 70 per cent sure that the individual 
referred to above, who challenged his statements at this 
meeting, was SIRHAN. He concluded/by stating that he could 
not be certain of this but thought that others present at 
this meeting might have had a faster view of this individual. 
He suggested that one FRANK GUrTIERREZ^. a Cuban known to 
other: member of his group at this meeting, might be able 
to Identify this individual./ He added that he could not be 
sure but he thought that SIRHAN may have been withone or two 
other individuals at this meeting.

on 6/21/68----- «t—Chicago, Illinois------------—file#----------CG 89-61____ -____ =___

SAs CHARLES E. BRUNNER and .
by------------------------ WBP.Kira, JR./kmg ---------- Date dictated ------- -6/21/68________

This document contains neither recommendations ,nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency; 
it and its contents are not to be distributed outside your'agency. . . '



PM* (Rev. '5-22-64)

F B I

Date: 6/21/68

Transmit the following in >
(Type in plaintext or code)

Via AIRTEL
(Priority)

TO SAC'S LOS ANGELES (56-156) & MIAMI (44-1880)

FROM SAC, CHICAGO (89-61) (P)

SUBJECT: KENS ALT f
Re Miami tel to Chicago 6/17/68, and Chicago£el 

to Los Angeles 6/18/68

Enclosed herewith for the Los Angeles Division 
IRA ACOSTAare nine copies of an FD 302 interview of EVIDIO PE

For the information of the Miami Division/ ACOSTA 
located in Chicago and advised he is 70 per cent sure that 
subject SIRHAN BISHARA SIRHAN was present at meeting 5/21/68 
in Hollywood, California

2/- Los Angeles (Enc. 9) 
"2 - Miami
1 - Chicago 
EK:kmg 
(5)

Approved; Or-^v.
Special .Agent in Charge

Sent

/3.67W fSjplHfir R

M Per - - - ■ . ...



t ^ER-OFFICE COMMUNIC^#,

QTY OF POMONA \

FROM

SUBJECT

TO.

^^7^ /^<l ^^ «^€, ^^^^^^^/^^ ^ ^^^^ z^/^/ /^<^

^yy^SSf/J/^/^Aj^ ^/J^/^^', /£# £/M) ^3^&/i ^d^

SEARCHED____ „«jXEJXa^

SERlAUZEO.<.teUIUO..MZ$L

JUH21f968

■ ray.iSBMB



OPTIONAL FORM NO. TO KIMW
MAY 1962 COITION

W OSA CEN. REO. NO. 27 fl

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
SAC, LOS ANGELES (56-156) ■date: 6/21/68

from :. SA JOHN R. KELLISON

subject: KENSALT

On 6/21/68, Captain DON BURKE, Pomona, California, 
Police Department, made available a copy 0/ information 
taken by his department on 6/20/68. This/related to 
information furnished by MICHAEL EDWARD /HITE, 1879 Shirley 
Place, Pomona, California. Wn1 1 '7 ■

The following is information furnished by WHITE 
to the police department and obtained through personal 
interview by SA KELLISON, 6/21/68:Z

At approximately 10:45 /m, 6/20/68, while WHITE 
was in the Mardi Gras Bar, 903 East Mission Boulevard, 
Pomona, he observed an individual enter the bar, obtain 
change fort a quarter and make a telephone call while in the 
bar.

WHITE related that he paid no attention to the 
individual until he heard him use the word “assassination”.

He then listened to the man‘s conversation, which 
took about five minutes, and overheard him say that he was 
taking a girl to Palm Springs and that he did not want to 
get involved in the assassination anymore. He heard the man 
advise the other party that he could be reached at a tele­
phone number in Indio, California. WHITE recalled the 
telephone number as EXpress 9-222?. •

WHITE described the man as a male Caucasian, 25 
to 30 years of age, 5'10"} medium build, dark hair, cut 
short, dark olive complexion, having handbar mustache and 
wearing a light blue summer suit.

After the man left the bar, WHITE said that he 
saw him no more.

JRK/asi . SEARCHED*— 
serialized^^^' '

J'JN 211968
FBI — LOS Aiiv-^S



^FD-302 (Rev. 4-13-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

I Date______________________ ___

On June 20, 1968, ADEEB HADDAD, 8!|52| Kansas Avenue, Los 

Angeles, California, telephone number 7^0-0891, furnished the following 

information: /

HADDAD stated he was bo^n May 5, 1931 in Basra, Irag, He is 

a graduate civil engineer and he came to the United States as a visitor 

in April I960. He applied and received a student visa and he has 
attended

several graduate engineering courses at the University of

Southern California, Los Angeles. His present status is permanent 

resident and he has alien registration number

HADDAD said about two weeks back, he did make inquires as to 

what procedures were required for travel across the border into Mexico. 

He stated he asked some people he knew and they referred him to the 

Immigration Office.

HADDAD advised he was merely interested in travel to a border 

town to see what the people and the country was like. He would like 

to visit Mexico City someday.

He stated he called the Imm igration Office and was told his 

alien registration card would permit him re-entry into the United States 

if he was to crossthe border. He was told a visa was required if he 

intended to visit the interior of Mexico, since he did not have,.citizen

On 6/20/68 at Los Angeles, California

by Richard Q. Tom

File # —. 56.7
>’2'4 iS68

FBI —LOS ANGELES. 
"6Wg8 ....f

SEARCHED.

>ra'

dictated
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



' status 
I

HADDAD said he was interested in Mexico only as a vacation

spot. He intends to apply for citizenship as soon as he is eligible.

He stated he .is presently not employed, but base an offer for an 

engineering position.

HADDAD presented his alien registration card for identificatior 

which showed that he has registration His birth­

date was Indicated as May £, 1931. The card was issued at Los Angeles,

California, on May I;, 1966, which revealed his classification as Z-2.



6/24/58

AIRTEL AIRMAIL

W0:n LASAC> Albany
^OWinJy SAC, LOS ANGELES ($6-156) 

SUBJECT: KEllSALT

He Butel to Phoenix dated 6/20/68*

Pursuant to Bureau instructions, this is a criminal 
investigation and as such, unless unusual circumstances prevail, 
results should be forwarded on 302 Form for Inclusion in 
investigating report by Los Angeles*

Los Angeles prepares 30 copies of each report in 
this natter* Each office should either forward stencils to 
Los Angeles, in which case an original 302 will be returned, 
or forward 30 copies of respective ED-302*



OPTIONAL FORM NO. 10 
MAY 1962 COITION 
OSA GEN. REG. NO, 27

SOiOKX

UNITED'STATES GOVERNMENT

Memorandum
to :

FROM :

subject:

SAC, LOS ANGELES (56-156)

SA RUSSELL C. ANDERSON

KENSALT

date: 6/24/68

FD 302*s regarding possible employment/of SIRHAN 
SIRHAN atl. Magnin and cayjaa^L—3240 Wilshire ulevard, 
Los Angeles, California., and the Burroughs Corporation, 
460 North Sierra Madr^Villa, Pasadena, California, have  
been dictated. No e loyment record found/for SIRHAN SIRHAN 
at I. Magnin and Company. The original ployment application  
of SIRHAN SIRHAN which he filed on 11/7^67 st the Burroughs 
Corporation, above, was obtained and h been forwarded to 
the FBI Laboratory for handwriting analysis with previously 
submitted specimens.

FD 302*s on FAZ»L (NN INAYAT*KHAN, 1450 Cossacks 
Place, Glendale, California, ^nd PAizuLLAHXHCT" (previously 
carried as FAIZULLH KHAN)/have been dictated.

mcmm

RCA/cag

SEARCHED. 
SERIALIZED

JUN2 4 1968
FBI — LOS ANGELES

INDEXED



OPTIONAL FORM NO- W WlO-tM
MAY 1962 IMTION. 
GSA GEN. MEG. NO. 27

UNITED STATES GOVERNMENT'

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES (£6-156) date: 6/23/68

from ;, 

subject:

be P,

SA MERTON H. ANDERSON / ^^

^ENSALT / H

DICK ROMO, telephone 657-1333, staying at th© Cessa-Marque, which 
WfflWSW markee, in Hollywood, called the office at J1:R5 

iiM PIM. He /aid he was in the crowd of people at the Ambassador Hotel 
on the night Jbhat ROBERT F. KENNEDY was killed. He wants to talk to 
an agent on'a/24/68.

ROMO advised that he wants to handle the assassin of KENNEDY 
himself. He wants to put syrup and red ants and two tarahtulas on the 
assassins body. He also desires to get into the jail w/ere SIRHAN is 
being held and take a doll in there and place oh the deal the syrup 
and reflfc ants and the two tarantulas so SIRHAN can "gar crazy”. HG desires 
to do the same thing with the assassin of MARTIN LUTHER KING.

He stated something to the effect that SA ANDERSON was "talking to 
38 million dollars." F

He added that "They", whom he did not identify further, had killed 
three of his little nieces in Mexico, in Guadalajara, and he wanted 
"them" to pay for that, and that they would not kill anymore.

He added that all if would take from him would be a telephone call 
and the NAACP, the American ^Legion, the Navy and the Marines would take,.. , 

over the jail and turn SIRHAN over to him for himself to handle. 1/^



SAC, SAN FRANCISCO 6-19-68

SAC, CLEVELAND (175-16)

KENSALT

On 6-18-68, Mr8. PHILLIP L. WOOD. 4036 Hurley 
Court, Toledo, Ohio, telephojilcally furnished the following 
information to the Toledo Resident Agency:

Since the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY
she has recalled a former Toledo, Ohio resident who had
the reputation of being bitterly anti-Semitic and was 
considered by her to be the most anti-Semitic person she 
has ever encountered. In view of the fact that this person 
has now moved to California, she wanted to bring his name
to the attention of proper authorities. She has no reason
to believe that he is in any manner associated with captioned u 
matter but did feel that he would be the type who would ^7^° ^ 
become very emotional about the Israeli-Arab situation.

The person she referred to la.MlGHAEL VALENTINE, ( 
white, male, about 40 years of age, wi'fe-J.rAgD?rA two 
children, of 250_North Mountain Trail. Sierra Madre, 
Cal ifornla. As of 1964, this was VALENTINE ’ s ’ address;
however, she has had no correspondence with the family 
since that time. VALENTINE was employed by Sears-Roebuck 
in Toledo and left this area in 1963 to secure employment 
with Sears in California.

Subject has an aunt, Mrs. MARY PRINCE, 61 West 
State Street, Pasadena, California, who should know the 
current location of the VALENTINE family should this become 
necessary.

Cleveland Indices negative regarding VALENTINE.

Above submitted for Information of San Francisco 
and Los Angeles.

1 - San Francisco (Info)
1 - Los Angeles (Info)
1 - Cleveland
JJB :bn 
(3)



M’

6/7/68

Mr. LES F, HORVATH. 9176 La Barca, Fountain Valley, 
California, telephone 962-5002, advised on-Juna 7, -1968, that 
on June 5, 1968, he called the FBI Office in Los Azgeles and 
related a conversation he had with the owner of a hardware 
'Store at the Five Points Shopping Canter in Huntington Beach, 
California, on June 1, 196#.

Mr. HORVATH stated that on June 1, 1968, he went 
to the above hardware store to buy sone paint and while he ^ 
was there, one of the employees, whose name he does not know, / 
but who fits the description of JA^S E. JAYUOCKS, asked him 
what he thought about the election and asked him wno he 
thought would win. Mr. JAYCOCKS stated that as far as he 
was concerned, the only one acceptable would be Mr. HUMPHREY. 
Mr. HORVATH did not answer his questions directly but stated 
he liked President JOHN F. KENNEDY. Mr, JAYCOCKS stated that 
if Senator KENNEDY got elected president, in a couple of days 
they are going to shoot him. He said JAYCQCKS stated he knows 
four guys in the Veterans Administration Hospital who are 
going to shoot him. Mr. HORVATH stated that that was ridiculous 
and mentioned the fact that the assassination of President 
JOHN F. KENNEDY was stupid. JAYCOCKS replied "Well as far as 
I’m concerned it wasn’t soon enough.” Mr. HORVATH said that 
JAYCOCKS then stated "Maybe I shouldn’t have said that. I 
shouldn’t talk about the death".

I
I

Mr. HORVATH at the time felt that Mr. JAYCOCKS
"Just talks too much" but after Mr. HORVATH heard of the
assassination of Senator KJwiliP’iY and before he knew that the
suspected assassin had been identified, he thought that he 
should contact the authorities with the above information so 
tliat the assassin’s photograph could be shown at the Veterans 
Administration Hospital. Mr. HORVATH said that JAYCOCKS did 
not state which Veterans Administration Hospital he had 
reference to but he assumes it was the Long Beach, California, 
installation.

^' /^ ^)



1 6/7/68

JAMES E, JAyCOCKS, an employee of the Five Points 
HaMware StoreTw^WSnSired'a^wre^^ —Mrr-JAYCOCKS
stated that he resigns at 7602 Taylor in Huntington Beach.

He said that about the middle of May, 1968, an 
occasional customer of the hardware store who has been in on 
approximately six occaiions over the past two years started 
talliing-to-te*.—JAYCOGKS about the upcoming elections. This
person, whose name Mr. JAYCOCKS does n. t know, mentioned the jX' 
fact that he had been to the Veterans Administration Hospital. iX J 
He did not state which city, but Mr. JAYCOCKS assumes that it ftfijr' 
was the Long Beach, California, installation and thatJAe^ 
’’fellows at the VA were hot at Senator KENNEDYbedause of the </ 
way in which he was aiding the enemy­ said that the
Veterans Administration patients^tated that Senator 
by his actions and speeches about Vietnam was aiding the

r.ijf.jjji

energy while they were over there giving their lives for their
country. This person said that some of the patients at the 
hospital said that if KENNEDY wererpresident, someone 
to shoot him. i

ought

Mr. JAYCOCKS said that he does not know the person’s 
name who gave him the above information, that he does not 
know where he lives, nor what kind of car he drives. He 
described him as follows:

Race 
Sex 
Nationality 
Age 
Height 
Weight 
Hair
Eyes

White 
Male 
American 
40’s
About 5’10” 
170 pounds 
Unknown 
Unknown

Huntington Beach, 
California6/7/68 Los Angles 56-156

6/7/68



He said that this person said that he served in the 
Second World War and in the Korean War, and Mr. JAYCOCKS assumes 
that he lives in the Huntington Beach^area because of the fact 
that he has been in the hardware store on about six occasions.

Mr. JAYCOCKS denied making any statement indicating 
that he knew four individuals in the Veterans Administration
Hospital who were going to shoot 
that he knows absolutely nothing 
assassination.

Senator IA&UIHMI
about Senator I

Y and he said
,«..<). <211Y's

Mr. JAYCOCKS said that he repeated the conversation 
he had with this unknown individual on three or four occasions 
with customers of the hardware store and also with his wife.



1 6/7/68

9n June* 7, l^ 
Street, Huntington Beach,

yranm. t. prepay. 18454 Main
*ornia, advised he is the owner

of the Five Points Hardware Store located at that address. 
Mr. PIERSON stated that he did not make a statement to the
effect that if 1TOiW,¥ wins the election, a couple of guys
would kill him and that he knew four guys in the Veterans 
Administration Hospital, ex-G.I.s, who were going to kill 
KENNEDY. He stated he d «s have an employee JAMES JAYCOCKS 
who usually works on the cash register who is a "big mouth" 
when it comes to talking about politics.



6/22/68

AIRTEL

TO : MRECTOR, FBI

FROM: SAC, NEWARK (44-872) (RUC)

KENSALT

Re Albany airtel to Bureau dated 6/18/68,

Sama (aim. Spring L^ke, New Jersey, was inter­
viewed on 6^31^d7andadvised t/c following:

SHIRO heard DICK GREGORY'S speech on the campus of 
St. Ire jory's Coliege,"WavmSE7"$£Tlhowa, an I also part of 
his speech at the Commons. XHIRO stated that he did not hear 
GREGORY say LINDSAY or KENNEDY of New York would be shot 
before elections. He stated GREGORY'S talk was a racist-type 
in that the theme was the difference in color and I, GREGORY, 
should have things my way. De also stated that the whites 
owed the colored a lot.

he Leai'd from his history 
that GREGORY said DAL/, LINDSAY 
ass is ciliated before the elections

SHIRO stated that 
teacher, Father HY:. Xi. JuUX, 
or KENN^T’weKT’g'cn^^ 
in the fall.

This was said by GREGORY in DAVID C/vTHON's home in 
Shawnee, Oklahoma. CAWTOON is an Ln.ffisnpraxWS^P^at 
St. Gro ory's Colle ;©. SHIRO stated he actually did not 
hear GREGORY make any remarks regarding as^lssination of 
anyone.

LEAD

OKLAHOMA CITY

3 - Bureau
2 - Los Angeles
2 - Oklahoma City
1 - Newark
FWG/ksh 
(8)



M 44-372 , ,'

ATSWNEE, OKLAHOMA: 1

Contact and interview MHD CAWHOM and Father 
JUDY ¥ho actually heard GREGORY’S marls regarding 
asaissinations.



Comploint Form
FD-71 (Rev. ID-M^S)

NOTE: Hand print names legibly; handwriting satisfactory for remainder. 
Indices: H*] Negative (”*] See below

Facts of complaint

Subject’s name and aliases Address of .subject Character of case

KOSALT

Complainant 1

TOM MlAoCK
Complainant’s address and 

telephone number

612 Hendrix
Claremont, Calif.

714/ 626-6367

Complaint received

Q Personal {XXTelephonic

Date iz^k^.’Tiae - 4/^QP^.

Q

Race Sex 

[*]Male 

n Female

Height Hair Build Birth date and Birthplace

Age Weight Eyes Complexion

Scars, marks or other data

C. stated J. RODRIWUEZ had informed him the .FBI was intrested in  
locating any .movies taken^n pamona on May 20-68# C# stated he has 
movies taken of the crowdsVnside and outside in .p.amona on this date,  
.0, stated if FBI intrested to please contact him at above telephone 
number, ■

Action Recommended ^6—156

Larry E. Mullins
(Agent)

SEARCHED, .INDEX
SERIALIZED_U&k<ED

JUN 2 4 1968



fD’56 (R?v. £.22-64) 
I *

F B I

Date: 6/20/68

Transmit the following in-...................... -........... ._. _............ - . ........... I
(Typein plaintext or code) " 'I

Via AIRTEL I
....... ' ' ' ' (Priority/ ............................... I

MM .AM MA A^M A4 ^"ta» IMB %^^A Irt'JlMt «M *M.M^V* lb*'W» JM Ab BBlJkVt'qB* AB ^te'^M -^^ ^*^ *^ |M -  . .  -Im M M WWW.

TO: • feAG, LOS ANGELES (56-156)

FROMj^yySAC, SAN FRANCISCO (62-5481) 

KENSALT

Enclosed for LA is one copy of a reprint "^titled 
"The Grapes - Communist Wrath in Delano," by GARY ALWIN.

^n 6/20/68, DIETER w/WyeR, 133? Grand Ave.^ 

Pacifica, Calif., hom^F telephoneh3^-0251, appeared at this 
office with the enclosed reprint ana said that he believed 
SIRHAN B. SIRHAN appears in the photo of Page 4.

BAYER said he has been trying to contact-^gY. 

ALLEN.^in Los Angeles through the John Birch Society"and “ 
has been unable to do so to date. He hoped that ALLEN^ 
would be able to reveal the source of the picture as the 
article does not show this.

BAYER further indicated that he is an amateur 
photographer and he enlarged this picture and is satisfied 
in his own mind that it is identical to SIRHAN.
BAYER said that he obtained the reprint from a public source, 
stating that he is collecting articles on communism in 
this country. He is an escapee from East Germany and has been 
in this country since 1961^

The above information and enclosure is being submitted 
to LA for whatever action deemed appropriate.

Sent

2) - Los Angeles (EnofI) 
2 - San Francisco 
HEW/med 
(4)

Approved:
Special Agent in Charge



OPTIONAL FORM NO 10 5010-10#
MAY 1962 COITION
OSA GEN. REG. NO. 27

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO : SAC, LOS ANGELES (56-156) -^L

from : SUPERVISOR CHESTER E. ST. WENT

date: 6/21/68

subject: KENSALT .

- MICHAEL LEVITT, Los Angeles Herald-Examiner, 
telephone 624-5211, Extension 3535, telephonically contacted 
the office at 1:30 PM, 6/2^68, and said he had received 
information that RUSSELL PARSONS, SIRHAN SIRHAN’s attorney, 
has received threatening caJLUkAhd has asked for FBI 
assistance. He requested verification of this information.

Mr. LEVITT’S call was promptly returned by the 
writer at the above telephone number. He was informed 
we have no comment concerning his inquiry regarding RUSSELLS 
PARSONS and that the FBI does not grant protection to anyone. 
Mr. LEVITT stared he understood our policy.

BEN HANSEN, .Associated Press, telephone 746-1200 
or 746-120x, telephoned the office at 1:37 PM, 6/21/68, 
concerning the same/report of threats against PARSONS, and 
was also told we have no comment concerning PARSONS. HANSEN 
desired to know who would make a comment on it and who would 
have the information if we did not. He was told of course 
local authorities would be the,ones to offer protection, and 
insofar as the FBI is concerned we have no comment.

ces:cea
(2)

/ fsfl- L0$ ANGH Eg





W A N* \ A OW \W A N# \ A 0\\ 
O:VLMJH mi group, psfc

TO:

I 
ft

CG, USAINTC, FT HOLABIRD, MD, FOR ICOP-IV

INFO: CG, SIXTH US ARMy, psfc, FOR DCSINT

C^DR, SACTO FO FOR PASS TO AG GANG' ATTN:. » MAJ ’KARCH

UNCLAS FOUO

SUBJECT: SPOT REPORT

1. LOS ANGELES FIELD OFFICE, REGION'II,

2. 115-8158-025

3, William Frederick crosson }

A. 1 15-8158-024 -------’

5. 6 JUNE 1968, LOS ANGELES, CALIFORNIA

6. WILLIAM FREDERICK CROSSON

7. THE INDIVIDUAL ARRESTED BY THE LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT 
FOR THREATENING THE LIVES OF THE KENNEDY FAMILY HAD A DRIVER'S 
LICENSE IN HIS POSSESSION WHICH INDICATED THAT HIS NAME WAS WILLIAM 
FREDERICK CROSSON. HE TOLD THE POLICE THAT HIS NAME WAS HARRY WILLIAMS. 
CROSSON WAS ARRESTED BY THE LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT (LAPD) AT 
A BAR ON CENTURY BOULEVARD NEAR THE AIRPORT--NOT AT THE AIRPORT, AS 
PREVIOUSLY REPORTED. HE HAD BEEN making ORAL THREATS AGAINST THE 
FBI, THE SECRET SERVICE, AND THE KENNEDY FAMILY AT THE AIRPORT AND 
AT THE BAR IN WHICH HE WAS ARRESTED. HE WAS UNARMED AT THE TIME OF 
HIS ARREST. A HYPODERMIC NEEDLE WAS IN HIS POSSESSION AT THE TIME 
OF ARREST. HE IS PRESENTLY‘BEING HELD IN CUSTODY BY THE LAPD FOR THE 
FBI. HE HAS NOT BEEN BOOKED BY LAPD AS YET. CROSSON ALSO HAD AN 
EIGHT PAGE TELEGRAM IN HIS POSSESSION WHICH HAD BEEN SENT TO "MR. 
WASHINGTON," SENTINAL NEWS, 1112 EAST 43RD STREET, LOS ANGELES, 
CALIFORNIA. CROSSON IS IDENTIFIED AS A MALE CAUCASIAN, DOB: 9 MAY 1922, 
5'8", 220 POUNDS. NO FURTHER INFORMATION IS AVAILABLE AT THIS TIME.

8. UNKNOWN

9. 061430 PDT JUNE 1968 VIA AUTOVON

10. REPORTED TO HEADQUARTERS, 115TH MI GROUP 061310 PDT JUNE 1968

11. LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT

12. B-3
13. 061255 PDT JUNE 1968 (CRAIG)

14. THE PRESIDENTIAL PLANE CARRYING SENATOR ROBERT 8. KENNEDY'S 
BODY BACK TO NEW YORK CITY DEPARTED LOS ANGELES INTERNATIONAL AIRPORT 
AT 1326 HOURS pDT. THE FLIGHT IS EXPECTED TO TAKE 5 HOURS AND 
TEN MINUTES. THE EXPECTED TIME OF ARRIVAL IN NEW YORK CITY IS
2136 HOURS EDT. THERE WERE NO INCIDENTS AT THE AIRPORT. APPROXIMATELY 
750 PERSONS WERE QUIETLY ASSEMBLED THERE PRIOR TO DEPARTURE. THE 
LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT DISBANDED ITS TACTICAL ALERT CENTER 
AT THE LOS ANGELES INTERNATIONAL AIRPORT AT 1345 HOURS PDT. AT 
APPROXIMATELY 1300 HOURS PDT, THE TACTICAL ALERT CENTER ESTABLISHED 
AT THE GOOD SAMARITAN HOSPITAL WAS DISBANDED.

(CASUAL AND LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT B-2)

FURTHER INFORMATION WILL BE FORWARDED UPON RECEIPT

BT
AIC 115 HD



FO-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

MJ0meJ^JL9fi8.

HAROLD^mRDMMS, Political Editor, "The
Oregonian?17""Oregonla^ resides at 8050 SW
Wareham Drive, furnished tha following Information:

HUGHES was with the Kennedy Party at the Ambassador
Hotel, Los Angeles, California on the night Senator 
KENNED? was shot. He did not see SIBHAN prior to the 
shooting and does not know why Senator KENNEDY changed his 
original plan to go directly to the Colonial boom (which 
was the press room) immediately after his speech that 
night. He furnished the following account of his knowledge 
of the shhoting.

HUGHES was in the Colonial Edom (which was the
press room) at the Ambassador Hotel on the night of the 
shooting at 12:00 midnight. He and other correspondents 
watched Senator KENNED?*s speech on closed circuit Tf in 
the Colonial Room. They had been informed by members of 
the Kennedy Staff that Senator KENNED? would come directly 
to the Colonial Room jafter his speech for a short press 
conference. Therefore immediately upon the conclusion of 
the speech, ROBERT HEALY of the "Boston Globe*, opened the 
door from the Colonial^Room into the kitchen (where the shoot­
ing subsequently took place) to facilitate Senator KENNEDY'S 
entrance in the Colonial Room. A. few moments after HEALY 
opened the door, HUGHES heard what he thought were two , 
series of shots, possibly 3 or 4 in each series, but 
thought at the time it was balloons popping or perhaps 
small firecrackers. He and other members of the press 
corps rushed out the dqor and into the kitchen. There 
HUGHES saw RAYFORD and ROOSEVELT GRIER wrestling
with the individual latar identified as SlRHANv SIRHAN 
still had the gun in his hand, which appeared^ to HUGHES to 
be a snub nosed revolver, similar to that carried by 
detectives. Someone shouted "Break his arm!".

"Don't kill him, He has to stand trial".

HUGHES stated that since it was obvious that

SEARCH EO, ssxtoxl
SERiALlZEO^»s<.FlLEO

Portlandy-Oregon

by------ SA- RONALD E. SHERK/wJv Date .dictated.
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SIRHAN was under control and was not going to get away, 
HUGHES went to where Senator KENNEDY was lying oh the floor. 
He saw no blood and Senator KENNEDY appeared conscious and 
HUGHES was optomi^tic at this point.

WICT&IJJ of the Kennedy Staff was on a table 
shouting ,rno pictures^- and other members of the staff urged 
everybody to stand back and give Senator KENNEDY air.

HUGHES therefore left the scene, since he could 
do nothing to aid, and went back to the Colonial Room to 
telephone his paper. On the way he noticed that ROOSEVELT 
GRIER by that time had the gun in his possession. HUGHES 
estimates that this was about 3 minutes after the shots were 
first heard.

After HUGHES had telephoned his paper, which took 
about 5 minutes, he returned to the kitchen at which time 
SIRHAN was on his feet and uniformed officers were 
arriving tottake SIRHAN Into custody. At that time HUGHES 

.got his first and only good look at SIRHAN*s face, but 
Is positive he can identify him if he sees him again.

HUGHES saw the police take SIRHAN out and aaw 
Senator KENNEDY removed from the kitchen on a strecher. 
HUGHES then ran out of the hotel through the lobby, saw 
Senator KENNEDY loaded,into an ambulance and the ambulance 
leave. Helooked at his watch at that time and noticed that 
it was exactly 12130 AM.
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum

FROM

TO

subject: KENSAULT

S/C, LOS ANGELES (56-156) date: 6/19/68

SAC, PORTLAND (62-2864) (P)

RE: INTERVIEWS WITH CORRESPONDENTS WITH 
KENNEDY PARTY AT AMBASSADOR HOTEL, 
LOS ANGELES.

Re WFO teletype to Los Angeles and certain offices 
6/18/68.

Transmitted herewith are 9 copies of FD-302 con­
cerning interview with ^^UXJBJQSUBOJ^^ Political Editor, 
’’The Oregonian”, Portland, Oregon, who wks a correspondent 
with the Kennedy Party at the Ambassador qotel, Los Angeles, 
California, at the time of the shooting of Senator Kennedy.

Los Angeles (Enc. 9
1 - Portland

(AM)

RES/wjv 
(3)

M0*W-M
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, Los Angeles(56-156) date: June 21,1968

from :-sa John R. Kellison

subject; KENSALT

Rememo of SA Kellison,6/10/68.

On 6/17/68, MrsJ?^ij3j^J^ Robbie’s Restaurant, 390 Pomona 
Mall East, Pomon&TT^HTTTmadewailable proofs of photos obtained 
from her photographer which photqs were taken on 5/20/68, the occasion 
of a luncheon for Senator Robert Kennedy.

These proofs were reviewed for any possibility of Sirhan Sirhan 
being spotted in the crowds with negative results. Three proofs 
were selected for further review. On 6/21/68, these proofs were 
returned to Mrs. Maas and she advised that she would try to obtain 
the negatives in order that prints might be made for farther review. 
She stated that she would advise when she has the negatives.
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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Oklahoma City, Oklahoma 
June 19, 1968

HAGOP H. DJEREDJIAN 
MISCELLANEOUS - INFORMATION CONCERNING

On June 13, 1968, Mrs. Marge Rodak, 16606 North 
31st Street, Phoenix, Arizona, was interviewed by Agents 
of the Federal Bureau of Investigation. She advised 
that on the Wednesday immediately following the assault 
of Senator Robert F. Kennedy, while she, her daughter 
Mrs. Sherie Lynn Djeredjian and her son-in-law Hagop 
Djeredjian, were watching television and when the 
photograph of Sirhan Bishara Sirhan was placed on the 
television screen, Hagop Djeredjian said, ”1 know that 
man”. Djeredjian further stated, ’’Didn’t I tell you 
(Mrs. Djeredjian) two days ago that Kennedy was going 
to be shot and Humphrey will probably be shot next and 
.Ted Kennedy shot if he runs for office?" Mrs. Rodak 
further stated when she queried Djeredjian regarding 
these statements he refused to discuss them with her. 
Mrs. Rodak admitted she dislikes her son-in-law 
intensely, saying he never works and mistreats her 
daughter, Sherie, and her grandson, David, by Sherie*s 
first marriage.

Mrs. Djeredjian was interviewed at 16606 
North 31st Street, Phoenix, at which tine she denied 
her husband made such statements as related by her 
mother above. Mrs. Djeredjian further stated it was 
she who speculated two days before the actual assault 
on Kennedy he would be shot and furthermore, it was she 
voicing her opinion that Humphrey and Ted Kennedy would 
probably be shot also. Mrs. Djeredjian insists such 
prophecies were based exclusively on her own evaluation 
of political times and not because she has any knowledge 
such happenings will in fact occur.

ThU document contains neither recommendations »; 
conclusions of any kind, ft is the property of the FBI 
end is a kan to your agency; it and/or its contents iti 
pot to be distributed outside your agency.



HAGOP H. DJEREDJIAN

Mrs. Djeredjian advised her husband is in 
the United States on visa from Beirut, Lebanon; that 
he came to the United States in 1958 and for a time 
lived in Los Angeles, California, and believes he 
went to Pasadena City College where he was active in 
the American Foreign Crusade, allegedly an anti- 
Communist organization. Mrs. Djeredjian stated she 
married Djeredjian on June 5, 1965, against the 
wishes of her mother and she believes her mother is 
very spiteful against Djeredjian. .

Mrs. Djeredjian advised she and Djeredjian 
lived in Detroit, Michigan, from the fall of 1965, 
until the latter week of May, 1968. In Detroit their 
residence for the last two years was 108 West 
Margaret Street, where Djeredjian supported the family 
on infrequent perfume and record sales of his export­
import company, Zo-Jac, which he operated out of his 
home, as well as frequent money orders received from 
his brother. Doctor Zohrab Djeredjian, .Number 28, 
•Rhoder Hadjine, Beirut, Lebanon.

Mrs. Djeredjian stated during the last week 
of May, 1968, she and her husband and son, David, drove 
an unknown person’s car from Detroit to Phoenix, 
Arizona, where she and David stayed in Phoenix while 
Djeredjian drove the car to an unknown place in Los 
Angeles on June 3, 1968, after which time he returned 
again to Phoenix on June 4, 1968. Mrs. Djeredjian 
stated her husband has been having a great deal of 
trouble with Immigration and Naturalization Service 
regarding his staying in this country and he knows a 
Mr. Hebbard Lampkin of the Immigration and Naturalization 
Service in Los Angeles.

Mrs. Djeredjian advised Djeredjian left 
Phoenix on June 11, 1968, by Greyhound Bus to go to 
Eastern Oklahoma State College, Wilburton, Oklahoma, 
for summer school and Kis temporary address would be 
Box 155, Wilburton, Oklahoma. Mrs. Djeredjian advised
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